
Karrebæksminde, Yderhavnen 2019 

 

Referat af bestyrelsesmøde, Skipperstuen d. 13/1 – 2019 

 

Tilstede: Jack Pedersen, Denis K Mortensen, Frank Nielsen, Mikael Christensen, Carsten E Thomsen  

Fraværende: Erik Hansen 

 

 

Punkter: 

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2. Opfølgning vedr. informationer på hovedklubbens hjemmeside 

3. Pladslister – Bådanvisninger 

4. Pæle/pligtarbejde 

5. Efterladt båd 

 

 

Beslutninger: 

 

Ad. 1.  

Intet at berette. 

 

Ad. 2.  

Alle informationer vedr. ny bestyrelse er lagt op på hovedhjemmesiden. Alle har bekræftet, at deres 

oplysninger er korrekte. 

 

Ad. 3.  

Frank har lavet nye pladslister og har fået godt styr på hele anvisningsapparatet. Vi har pt. 8 pladser ledige. 

Vi har forsøgt at indfri alle medlemmers ønsker til pladser. Vi flytter en Nordwest 37 over på de ”nye” 

pladser på modsatte bro. 

 

Ad. 4. 

Jack har indkøbt en trækmåler til test af pæle. Vi mangler blot at indkøbe en skrælle og tovværk, herefter 

kan vi teste pælenes trækstyrke. 
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Når vi alligevel har en jolle i vandet, vil Frank samtidig måle bredden af alle pladser, så vi har en opdateret 

oversigt over vores pladser. 

Frank har undersøgt priser på pæle.  

20 stk. pæle koster 50.000,‐ i trykimprægneret træ. (2.500,‐ per stk.) 

Det er svært at finde et lokalt ramslag, hvorfor Frank har undersøgt at få et fragtet til Næstved. Sådan et 

ramslag koster 15.000,‐ i transport + ca. 2.000,‐ per pæl. 

Vi undersøger ligeledes priser for et lokalt ramslag. 

Hvis alle pæle består træktesten, kan der alternativt købes en simpel Y‐bro til den manglende pæl. 

Jack hjemtager priser på, hvad en stålpæl koster som alternativ til en træpæl. Endvidere undersøger Jack 

hvad det lokale ramslag koster per pæl.  

Vi har fastsat 3 datoer for træktest af pæle:  

 Lørdag d. 19/1 kl. 10:00  

 Lørdag d. 26/1 kl. 10:00 

 Lørdag d. 2/2 kl. 10:00 

Carsten sender mail ud herom til alle medlemmer.   

 

Add. 5 

Vi har en ældre uafhentet blå båd liggende i havnen. Vi kontakter ejeren med henblik på, at få den fjernet 

eller alternativt bortgivet, så den er væk til sæsonstart. 

Jack tager teten sammen med Carsten, tidligere formand, så vi kan få den afhændet inden for de 

kommende 3 måneder.  

 

 

Næste møde er mandag d. 18/2 – kl. 19:00 i Kanalhavnen.  

 


